
Протокол №6 

засідання Організаційного комітету 

з проведення виборів ректора 

Херсонської державної морської академії 

 

м. Одеса  29.10.2024р. 
 

Члени організаційного комітету 

П.І.Б. Присутній Відсутній 

Акімов О.В. +  

Бень А.П. +  

Дягилева О.С. +  

Козіцький М.П. +  

Колесник О.А. +  

Левківський Р.М. +  

Мельник Н.М. +  

Мих В.В. +  

Нагрибельний Я.А. +  

Онишко Д.М. +  

Пішко В.О. +  

Поліщук В.О. +  

Расторгуєв П.П. +  

Сокол А.О. +  

Явка 1 0 0  %. Засідання є правомочним. 
 

Запрошені: претенденти на посаду ректора – Білоусов Є.В., Волошинов С.А.,  

Гусєв В.М., Чернявський В.В.; начальник юридичного відділу ХДМА (заступник 
голови виборчої комісії) Слєпченко О.О. 

Прибули: начальник юридичного відділу ХДМА (заступник голови виборчої 

комісії) Слєпченко О.О. 

Засідання проведено дистанційно за допомогою додатку ZOOM. 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про виправлення набірної технічної помилки в протоколі Організаційного 
комітету №4, що до кількості представництва делегатів на вибори ректора 
Академії від студентів (курсантів) 1-4 курсу факультету Судноводіння. 

2. Що до заяви претендента на посаду ректора ХДМА Євгена БІЛОУСОВА. 
3. Що до заяви проректора з навчально-виховної роботи (голови конференції 

трудового колективу ХДМА) Олександра ШУМЕЯ. 

4. Що до заяви претендента на посаду ректора ХДМА Сергія ВОЛОШИНОВА. 
5. Інше. 

 

 

 

 

 

 

 



РОЗГЛЯД ПИТАНЬ: 

 
1. Про виправлення набірної технічної помилки в протоколі Організаційного комітету 

№4, що до кількості представництва делегатів на вибори ректора Академії від студентів 
(курсантів) 1-4 курсу факультету Судноводіння. 

 
 

СЛУХАЛИ: Сокол А.О., яка доповіла, при проведенні розрахунку квот представництва 

штатних працівників і студентів (курсантів) ХДМА та її відокремлених структурних підрозділів  
для організації виборів для обрання представників було допущено арифметичну вибіркову помилку 

щодо кількості делегатів від студентів (курсантів) 1-4 курсу факультету Судноводіння. В загальному 
співвідношенні між квотами представників наукових, науково-педагогічних, педагогічних 
представників, інших штатних працівників, студентів (курсантів) ХДМА та її структурних 

підрозділів змін не відбулося. 
На факультеті Судноводіння на виборах кандидатів проголосували за 8 чоловік.  

В загальному ж розрахунку квота становить 7. Враховано буде перших 7-м здобувачів,  
які набрали більшу кількість голосів при голосуванні. 

 

 
УХВАЛИЛИ: 

1. Вважати від студентів (курсантів) 1-4 курсу факультету Судноводіння квоту 
представництва для участі у виборах – 7 осіб (замість 8) у зв’язку з набірною 
технічною помилкою. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 14– «за»; 0– «проти»; 0– «утримались». Рішення прийнято. 

 
2. Що до заяви претендента на посаду ректора ХДМА Євгена БІЛОУСОВА. 

 

СЛУХАЛИ: Дягилеву О.С., яка доповіла, що до організаційного комітету Академії 
поступила заява від претенденти на посаду ректора ХДМА Євгена БІЛОУСОВА. У заяві Євген 

БІЛОУСОВ звертається до голови організаційного комітету з проведення виборів ректора 
ХДМА з проханням посприяти в організації зустрічі та оповіщенні виборців усіх категорій,  
які мають право приймати участь у виборах ректора ХДМА на платформі ZOOM 05.11.2024р.  

о 16.00. Посилання для проведення зустрічі надати відповідно до посилань, затверджених  
на засіданні організаційного комітету від 24.10.2024р. протоколу № 5. 

 
УХВАЛИЛИ: 

2.1. Інформацію прийняти до відома. 

2.2. Секретарю оргкомітету сформувати відповідне оголошення з вказаними  
у заяві датою та часом, посиланням для проведення зустрічі надати відповідно 

до посилань, затверджених на засіданні організаційного комітету  
від 24.10.2024р. протоколу № 5. 

2.3. Заступнику голови організаційного комітету розмістити оголошення  

на сайті Херсонської державної морської академії та офіційній сторінці ХДМА  
у додатку FACEBOOK. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 14– «за»; 0– «проти»; 0– «утримались». Рішення прийнято. 
 

3. Що до заяви проректора з навчально-виховної роботи (голови конференції трудового 
колективу ХДМА) Олександра ШУМЕЯ. 

 
СЛУХАЛИ: Дягилеву О.С., яка зачитала звернення проректора з навчально-виховної 



роботи (голови конференції трудового колективу ХДМА) Олександра ШУМЕЯ  
до організаційного комітету Академії з проханням надати Олександру Івановичу посилання  
на загальні збори штатних працівників, які відбудуться 30.10.2024р.  

 
ВИСТУПИВ: Слєпченко О.О., доповів, що ознайомився з даною заявою. Звертає увагу, 

що у своїй роботі по виборах ректора ХДМА ми керуємося нормативними документами: Законом 
України «Про вищу освіту», Методичними рекомендаціями щодо особливостей виборчої 
системи та порядку обрання керівника закладу вищої освіти  (затверджені Кабінетом міністрів 

України), а також розробленими на основі вище вказаного внутрішніми документами, зокрема  
Положенням про порядок обрання представників з числа штатних працівників, які  

не є науковими, науково-педагогічними, педагогічними працівниками для участі у виборах 
ректора ХДМА (СМЯ 04-254-2023). 

Відповідно до цих документів, ці збори працівників, які є штатними працівниками,  

не є загальними зборами трудового колективу підрозділу. Регламентуючими документами  
не передбачено можливість у участі у зборах представників інших категорій працівників (окрім 

представників організаційного комітету), в тому числі голови виборчої комісії. Маю пропозицію 
відмовити у задоволенні заяви. 

 

ВИСТУПИВ: Козицький М.П. з пропозицією надати право бути присутнім  
на зазначеному у заяві зібранні без права голосу. 

 
ВИСТУПИВ: Слєпченко О.О., ще раз наголосив, що відповідно до Методичних 

рекомендації про вибори ректора, Положення про порядок обрання представників з числа 

штатних працівників, які не є науковими, науково-педагогічними, педагогічними працівниками 
для участі у виборах ректора ХДМА (СМЯ 04-254-2023) не має право приймати участь у зборах 

особа, яка не входить до певної категорії виборців. 
 
УХВАЛИЛИ: 

3.1 Інформацію прийняти до відома. 
3.2 Залишити заяву без задоволення. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: 12– «за»; 0– «проти»; 2– «утримались». Рішення прийнято. 
 

4. Що до заяви претендента на посаду ректора ХДМА Сергія ВОЛОШИНОВА. 
 

СЛУХАЛИ: Дягилеву О.С., яка доповіла, що до організаційного комітету Академії 
поступила заява від претенденти на посаду ректора ХДМА Сергія ВОЛОШИНОВА, який 
звертається до голови організаційного комітету з проведення виборів ректора ХДМА  

з проханням посприяти в організації зустрічі та оповіщенні виборців, а саме: зі здобувачами 
освіти ХДМА 07.11.2024р. з 16.00 до 18.00 та її структурних підрозділів, зі співробітниками 

ХДМА та її структурних підрозділів 12.11.2024р. з 16.00 до 18.00 на платформі ZOOM. 
Посилання для проведення зустрічі надати відповідно до посилань, затверджених  
на засіданні організаційного комітету від 24.10.2024р. протоколу № 5. 

 
УХВАЛИЛИ: 

4.1 Інформацію прийняти до відома. 
4.2 Секретарю оргкомітету сформувати відповідне оголошення з вказаними  

у заяві датами та часом, Посилання для проведення зустрічі надати відповідно 

до посилань, затверджених на засіданні організаційного комітету  
від 24.10.2024р. протоколу № 5. 

4.3 Заступнику голови організаційного комітету розмістити оголошення  
на сайті Херсонської державної морської академії та офіційній сторінці ХДМА  



у додатку FACEBOOK. 
 

ГОЛОСУВАЛИ: 14– «за»; 0– «проти»; 0– «утримались». Рішення прийнято. 

 
5. Інше. 

 

Голова Організаційного комітету О.С. Дягилева 

 
Заступник голови Організаційного комітету Д.М. Онишко 

 

Секретар Організаційного комітету    А.О. Сокол 


